
Muut asiat

Vammaisneuvoston jäsenet voivat nostaa tässä kohdassa esiin asioita, joita haluavat käsitellä tulevissa 
kokouksissa. Asioista voidaan myös keskustella kokouksessa, mikäli aikaa jää.

Vammaisneuvosto 14.1.2025

Esitys:
Päätetään merkitä tiedoksi.

Käsittely
- Keskusteltiin mahdollisuudesta, että rakannustyöryhmä vierailisi Tikkurilan terveys- ja 

perheasemalla, kun se on valmistumassa. Tähän tarvitsee palata seuraavan vammaisneuvoston 
kanssa, kun toimikausi on vaihtunut.

Päätös:
Päätettiin merkitä tiedoksi.


